
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 28-02-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 

  

Bert-Jan Rip WBO-voorzitter & WR Dietsveld-Vogelbuurt 

Alex Kalf Notulist & WR Planetenwijk 

Erwin Spekle WR Patrimonium 

Pieter Sierdsma WR Vondelkwartier 

Teun Slijkerman WR de Krim 

Martin vd Pavert WR Vogelbuurt/ Dietsveld 

Karina Wertenbroek WP Indische Buurt Noord 

  

Karin Kranendonck Gebiedsverbinder Haarlem Noord 
 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom.  

Alex geeft aan dat Paul zich afgemeld heeft. Marielle is afwezig ivm vakantie en Alex zal de notulen 
doen. Ismael en Dick zijn eveneens afwezig. 

Pieter geeft aan geen agenda te hebben ontvangen. De agenda wordt met hem gedeeld. 

Karin geeft aan dat zij graag nog naar een bewonersavond wil en stelt voor om agendapunten 5,7,8 
als 3,4,5 te behandelen. De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 24-01-2024 & Actiepunten 

Pieter geeft ook hier aan dat hij notulen van de vorige vergadering niet heeft ontvangen. Na wat 
uitzoekwerk blijkt dat de stukken van het WBO nog naar Thea de Roos worden gestuurd. Dit wordt 
veranderd en voortaan zal Pieter de stukken ontvangen.  

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  

De meeste actiepunten zijn afgehandeld.  

3 – Ervaringen Mooi door Noord (Karin) 

Karin vraagt aan degene die aanwezig waren hoe zij deze middag ervaren hebben. Karina geeft aan 
dat WIBN met 3 personen aanwezig waren. Zij kwamen op de bijeenkomst met hun zorgen over de 
financiering van groenprojecten, zoals het Nieuw Guineaplein. Budget voor aanleg is er uiteindelijk 
wel, maar geld voor onderhoud niet. En dat is ook een flinke kostenpost. Bert-Jan trekt de 
vergelijking met het schoolplein van de Emmaschool. Karin erkent dit en ziet een toename van het 
aantal groenprojecten. Binnen de gemeente wordt er gekeken naar groen-verbinders of een team 
groen. Misschien dat zelfs Spaarnelanden hierin een aanvulling kan zijn.  

Op de bijeenkomst waren 121 aanwezigen en werden er veel thema's behandeld. Onder andere het 
thema Jeugdoverlast en –hulp kwam aan bod. Dit is een breed gedragen thema, maar de betrokken 
partijen zijn nogal versnipperd. Al deze brokjes maakt dat het goed afstemmen van beleid en budget 
erg lastig is. Verder werd er aandacht besteed aan dementie in de wijk. Dit zorgt voor kwetsbare 
en/of eenzame ouderen. Ook hier wordt er gezocht naar ondersteuning, zeker voor de initiatieven 
die hiervoor zijn of worden opgestart.   

De volgende editie zal in oktober zijn en meer richten op 1 of 2 thema's om zo meer diepgang te 
krijgen. Het bleef nu af en toe wat oppervlakkig. Martin vraagt of het tijdstip weer in de middag is. 



Dit maakt het lastig voor bewoners om hierbij te zijn ivm hun werk. Ook Bert-Jan ervaart dat veel 
van dit soort bijeenkomsten met professionals gedurende de werkdag zijn. Dit is op zich logisch 
omdat het onder hun werktijd dan is, maar bewoners moeten dan vrij nemen om erbij te kunnen 
zijn. Dit kan een keer maar niet veelvuldig in een jaar. Als de gemeente actief met bewoners wil 
participeren zal ook hier rekening mee gehouden moeten worden.   

4 – Mededelingen gemeente (Karin) 

Karin vraagt of iedereen de mail voor de workshop van LaPosta op 12 maart a.s. heeft ontvangen. 
Dat is inderdaad het geval en de meeste zullen naar deze workshop gaan. 

De voorzitter van de Europawijk en stadsmaker "Transvaal bloeit op” gaan meedenken over de 
ABCD1 methode. Deze methode gaat over het verbreden in de wijk om zo meer draagvlak te krijgen 
als platform.  

Wethouder Diana van Loenen vraagt via Karin of het WBO een informele samenkomst wenselijk 
vindt. Dit kan bijvoorbeeld in de zomerperiode zijn icm een BBQ. Hier kan bijvoorbeeld ook op een 
informele wijze het nieuwe participatiebeleid, welke aan de raad wordt voorgelegd op 29-02-2024, 
besproken worden. Bert-Jan zijn eerste reactie is dat het komende maanden nog erg druk is 
vanwege de transitie naar platform. Maar een informele bijeenkomst kan zeker zinvol zijn. Misschien 
is het dan ook goed om wethouder Roduner ook uit te nodigen aangezien de rol van de nieuwe 
platforms bij participatie ook anders is geworden. Karina vraagt zich af of het misschien zinvol is om 
deze samenkomst na de transitieperiode te doen, dus eind van het jaar. Er wordt nog over 
nagedacht wat hier een goed moment voor is.  

1 de Asset-Based Community Development (ABCD) methode is het van binnenuit werken aan een in economisch, 

cultureel en sociaal opzicht leefbare buurt, door sociale relaties tot stand te brengen en onvermoede 
capaciteiten van bewoners, organisaties en instellingen binnen de lokale gemeenschap te mobiliseren. 

5 – Mededelingen Wijkraden/platforms 

Dietsveld/Vogelbuurt (Martin): 

Eenzaamheid: Volgende bijeenkomst wordt er op dit thema gefocust. 

Wijkplatform transitie – Doordat de transitie best droge materie is, zeker de juridische vorm van het 
nieuwe platform kost tijd, neemt het aantal bezoekers van de wijkraadsbijeenkomsten iets af. Ook is 
de opzegging van de wijkraad en de start van het platform wellicht verkeerd geïnterpreteerd bij veel 
bewoners. Die denken namelijk dat er nu helemaal geen wijkraad of platform is. Verder zijn zij nog 
met de naam van het nieuwe platform bezig. Nu is het Dietsveld/Vogelenbuurt, maar de gemeente 
hanteert voor deze twee buurten Vogelenwijk.    

De Krim (Teun): 

Bankrekening – Eindelijk hebben zij de beschikking over een bankrekeningen zodat alles gefinancierd 
kan worden. 

Bestuursvergadering – Op de afgelopen vergadering kwam er een initiatief ter tafel om op het 
centrale veld in de wijk een buurthuis dan wel koffietent neer te zetten. Zodra er meer bewoners 
zijn gevonden die dit initiatief willen ondersteunen zal De Krim zich hiervoor gaan inzetten. 

Indische Buurt Noord (Karina): 

Eerste platform bijeenkomst – 25 april zal de eerste brede platform bijeenkomst worden gehouden, 
Dat zal overdag zijn ivm de beschikbaarheid van de professionals. Daarnaast zal voor de bewoners 
wel elke maand in de avond een bijeenkomst zijn.  

Patrimoniumbuurt (Erwin): 



Website update – Erwin geeft aan dat zij hun website gaan updaten mede i.v.m. de overgang naar 
platform. De wens is om de nieuwe website zodanig in te richten dat bijvoorbeeld gemeente nieuws 
eenvoudig op hun site te plaatsen is en dat mogelijk de verschillende werkgroepen hun eigen 
toegangsrechten krijgen om hun gedeelte van de site bij te werken. Alleen om afspraken te maken 
met de ontwikkelaars is erg lastig, dat kan natuurlijk alleen op werkdagen en dat zit het eigen werk 
in de weg. Het maken van deze site kost ongeveer €2300,-.  

Nieuwe penningmeester – De Patrimoniumbuurt heeft sinds eind november 2022 een nieuwe 
penningmeester. 

Elektrificatie – De laadpalen voor elektrische auto's zijn heel vaak bezet. Het valt Erwin op dat er 
voor de boten in de singel geen oplaadmogelijkheden zijn. Verderop in de stad zijn er enkele 
laadpalen voor boten te vinden. Verdere elektrificatie van auto en boot wordt zo ontmoedigd ipv 
aangemoedigd vindt Erwin.  

Martin geeft aan om een melding te maken. Dat werd hun geadviseerd in ieder geval. Erwin heeft 
dat gedaan en een reactie ontvangen waarin stond dat er geen extra paal zou komen omdat er al 
een in de buurt aanwezig is. Karin gaat er naar kijken.  

Vondelkwartier (Pieter): 

Feest – 23 maart is er feest want dan start het nieuwe wijkplatform Leefbaar Vondelkwartier!  Dit zal 
in het Vogelhospitaal zijn.  

Noord-Akendam – Dit feest wordt meteen gebruikt als crowdfunding voor Noord-Akendam. Eric 
Coolen heeft voor deze gelegenheid Noord-Akendam getekend en deze kunnen gekocht worden.  

Transitie – De transitie is eigenlijk soepel verlopen. Alleen het Huishoudelijke Regelement moet nog 
aangepast worden. Er is zelfs budget om het wijkblad dikker te maken tot 12 pagina's die 4 keer per 
jaar uitkomt.  

Betaald parkeren: Er is een affiche verspreidt met poster voor het referendum. 

Planetenwijk (Alex): 

Nieuwbouw Zonnewijzer 1 - Op de laatste bijeenkomst heeft Rik Piters, adviseur huisvesting van 
Spaarnesant, een presentatie gegeven over de nieuwbouw van een deel van de basisschool 
Zonnewijzer 1 aan de Planetenlaan 9. Er komt een verdubbeling van het huidige gebouw op het 
terrein bij om zo de Zonnewijzer 2 verderop in de straat ook op deze locatie te kunnen huisvesten. 
Tot verbazing van de wijkraad en omwonenden is er geen startnotitie hiervoor geweest.  

Karin geeft aan, net als in mailcontact wat er in de tussentijd is geweest met Rik Piters, dat een 
startnotitie niet nodig is. Dit omdat er gebouwd wordt op privégrond. De bouw moet voldoen aan 
het bouwbesluit en de omgevingsvergunning. Voor dat laatste komt er nog een aanvraag waar 
eventueel zienswijzen en bezwaar op kan worden aangetekend.  

Nieuwe penningmeester – Alex neemt per 1 maart a.s. het stokje over in de rol van penningmeester 
van Aart Louwrier.  

6 – Kiezen van notaris (Martin) 

Martin geeft aan dat zij initieel een eigen notaris hadden gekozen maar nu toch ook meegaan in het 
aanbod van de gemeente voor de gezamenlijke notaris: Krans notarissen. Inmiddels heeft Martin 
contact gehad met hen en veel vragen zijn er beantwoord. Martin vertelt dat bij elke wijziging in 
statuten of naam een notaris aan te pas moet komen en dat je daarbij moet voldoen aan de laatste 
wetgeving. Dat is nu de WTBR. Statuten moet je heel algemeen en ruim houden en de rest regelen in 
het Huishoudelijk Regelement zodat de gang naar de notaris niet meer hoeft bij wijzigingen.  



Erwin geeft aan dat het maar een hoop gedoe is en dat zij blijkbaar nu toch ook naar de notaris 
moeten. Want ondanks dat zij niet gaan veranderen van rechtsvorm willen zij uiteraard wel aan de 
wettelijke eisen van de WTBR voldoen. 

6 – Kiezen rechtsvorm, wie gaat wat worden? 

Dietsveld/Vogelbuurt: Vereniging met volledige bevoegdheid 

Vondelkwartier, De Krim & Indische Buurt Noord: Vereniging met beperkte bevoegdheid 

Patrimoniombuurt en Planetenwijk: Stichting 

Sinnevelt & Delftwijk: ? 

Teun vraagt aan Martin hoe je lid wordt van hun nieuwe vereniging. Martin geeft aan dat je gratis lid 
wordt als je je aanmeldt. Dan krijg je de informatie van het wijkplatform ook toegestuurd. Karina 
geeft aan dat het belangrijk is dat je een actueel ledenbestand bijhoudt dat niet zichtbaar is voor de 
rest, dus geen mail waarin iedereen in de cc staat. Bert-Jan vult nog aan dat zij kiezen voor de 
volledige bevoegdheid om te voorkomen dat 60 man opeens het platform "kapen” en het bestuur 
wegstuurt. Hoewel de kans klein is, is dat wel mogelijk bij een beperkte bevoegdheid. 

7 – Themabijeenkomst Indische Buurt Noord (Karina) 

Op 25 april houdt de WIBN een themabijeenkomst: wonen + zorg voor ouderen in de wijk. Karina 
was in 1995 beleidsadviseur zorg. Daar liepen zij al met de vergrijzingsgolf te tobben die eraan zat te 
komen waar woningen voor nodig zijn. Omdat er in de Indische Buurt nauwelijks ruimte is om te 
bouwen is dit meer een opgave voor Haarlem Noord. Op de Mooi door Noord sessie heeft Karin 
gesprekken gehad met Elan en Ymere. Nu zijn er namelijk alleen nog verpleeghuizen voor einde 
leven van ouderen. Ouderen die nog niet zover zijn moeten thuis blijven wonen met thuiszorg, 
wijkverpleging en soms mantelzorg. Zij wonen daarbij ook vaak in te grote huizen. Karina wil met 
deze bijeenkomst bereiken dat er in de nieuwe woning ontwikkelingen meer gekeken wordt naar 
woningen voor ouderen, dus ook middelhuur of koop, die geclusterd zijn op een aantrekkelijke plek 
in de wijk (of in de buurt van hun huidige woning) waarbij alle zorg ook in het gebouw aanwezig is. 
Als voorbeeld noemt zijn het Huis van Aafje in Rotterdam waarbij de verzorgers ook in de flat 
wonen. Dit is een groot succes.  

Bert-Jan vraagt wat Karina van het WBO wil en verwacht. Karina geeft aan dat dit echt een uitdaging 
van de stad is en dus ook van Haarlem Noord en roept op om bij alle bouwprojecten in de diverse 
wijken te pleiten voor dit soort woningen. Bert-Jan vraagt zich nog af welke wethouders hier over 
gaan en of die ook niet geïnformeerd moeten worden.   

Teun merkt op dat er plannen zijn om woningen te bouwen waar eerste de priktent van de GGD 
stond bij de Kennemer Sporthal. Hij vraagt zich af of dat ook geen optie is om daar dit soort 
woningen te realiseren. 

8 – Rondvraag 

Martin geeft aan dat hij gebeld is door de bewoners van Land in Zicht. Deze willen graag samen 
optrekken met Dietsveld/Vogelenbuurt tegen de bouw van windmolens in de Hekslootpolder. Echter 
hebben de bewoners van Land in Zicht zich in het verleden soms namens de wijkraad of op een 
onprettige wijze uitgelaten. Martin gaat samen met wijkraad nog bedenken wat ze hiermee gaan 
doen. De leden hebben geen rondvraag meer. 
 
Om 21.40 uur wordt de vergadering gesloten. 
 
Volgende WBO-vergadering is 27 maart om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 



 

Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart  
24 april   
22 mei   
19 juni    
juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november   
18 december   

 

Actielijst Onderwerp Datum Status 

    

Marielle Stuurt Transitieplan Planetenwijk door aan WBO 
leden 

24/01/2024 Gesloten 
 

Marielle Ernst Blok uitnodigen een pitch te houden over de 
Wijkplatform transitie Planetenwijk bij Mooi door 
Noord sessie 07/02/2024 

24/01/2024 Gesloten 

Bert-Jan Debbie Bruinsma uitnodigen voor WBO-vergadering 
februari ter vervanging van Karin 

24/01/2024 Gesloten 
 

Karin L&I info versturen naar Thea t.b.v. Noord-Akerdam 
project 

24/01/2024 Gesloten 
 

Allen Volgende WBO-vergadering aangeven welke 
rechtsvorm gekozen is (Vereniging of Stichting) t.b.v. 
afspraken te maken met de notaris 

24/01/2024 Gesloten 
 

Pieter Aan Marielle doorgeven welke frequentie het 
wijkblad gemaakt wordt 

24/01/2024 Gesloten 
 

Marielle Input verzamelen en aan Malou sturen. Indien er 
informatie komt over Verduurzamen, zal Marielle dit 
aan de WBO Leden doorsturen 

24/01/2024 Open 

Inge Mail versturen aan Gerard van Dungen betreffende 
de bushalte problematiek met copy aan Karin. 

24/01/2024 Open 

 


